
 
 
 
 
 
 
 
 
Gemert, 11 oktober 2023 
 
 
Raadsvraag: Historisch perspectief besluitvorming raad m.b.t. financiering Golfbaan 
Stippelberg 
 
 
Geacht College, 
 
Tijdens de commissievergadering financiën, onderwerp Golfbaan, heeft de fractievoorzitter 
van het CDA in het debat gesteld dat in 2009 een unaniem besluit door de raad is genomen 
voor het realiseren van een golfbaan. 
 
Volgens mij betrof het besluit in te stemmen in een ppm-constructie tussen gemeente en de 
golfbaan. Niet meer en niet minder. Bij dat besluit heeft naar mijn mening het college geen 
kaders en/of onderhandelingsruimte van de raad meegekregen waarbinnen het college in de 
PPM constructie financiële afspraken met de beheersstichting van de golfbaan kon maken. 
 
Als ik goed geïnformeerd ben, heeft de raad pas bij de oplevering van de golfbaan ingestemd 
met de financiële kaders / de financiën. 
 
De feiten zijn naar mijn mening iets anders dan dat er in de commissie financiën van 10 
oktober 2023 door het CDA werd voorgesteld.  
 
Voor het historisch perspectief wil Politiek op inhoud graag de volgens stukken ontvangen 
en vragen beantwoord zien.  
 
 

- Graag ontvangen wij het raadsbesluit uit 2009 waar de heer Janszen in de commissie 
financiën van 10 oktober 2023  naar verwijst m.b.t. de golfbaan. 
 

- Graag ontvangen wij het raadsbesluit waarin de raad instemt met de financiën en de 
(financiële) afspraken met de beheersstichting 

 
 
 
 
 
 



 
 

- Heeft de raad, voordat er met de aanleg van de golfbaan is begonnen, ingestemd 
met de financiering van de onderstaande punten.  

o Grond t.w.v. 4.382 miljoen 
o Inrichting golfbaan t.w.v. 3.373 miljoen 
o Clubhuis t.w.v. 2.120 miljoen  

 
- Indien ja, wanneer is begonnen met de realisatie en aanleg van de golfbaan en 

wanneer heeft de raad het besluit genomen middelen beschikbaar te stellen 
hiervoor.   
 

- Indien nee op basis van welke bevoegdheid kon het college ongeveer 10 miljoen euro 
beschikbaar stellen ter realisatie van de golfbaan zonder besluit van de 
gemeenteraad. 

 
Graag zien wij onze vragen vraag voor vraag beantwoord en voorzien van een duidelijke 
onderbouwing. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
 
 
Jan Vroomans 
Raadslid Politiek op Inhoud 


